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Verkställande direktören Stefan Sandberg lämnade en kompletterande redogörelse. 

 

Beslut 

Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag, 

följande. 

 

1. Anmälan godkänns. 

 

§ 7 Inkomna skrivelser till Stadsholmens styrelse  

 

Förelåg verkställande direktörens skrivelse ”Inkomna skrivelser till Stadsholmens 

styrelse, anmälan”, daterad den 24 augusti 2020, (Bilaga § 7). 

 

Beslut 

Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag, 

följande. 

 

1. Anmälan godkänns. 

 

§ 8 Lägesrapport om systematiskt brandskyddsarbete 

 

Förelåg verkställande direktörens skrivelse ”Lägesrapport om systematiskt 

brandskyddsarbete”, daterad den 24 augusti 2020, (Bilaga § 8). 

 

Verkställande direktören Stefan Sandberg, förvaltningschefen Åsa Steen och 

förvaltningschefen för Stadsholmen Fredrik Juhnell lämnade kompletterande 

redogörelser. 

 

Beslut 

Styrelsen för Stadsholmen beslutade, i enlighet med verkställande direktörens förslag, 

följande. 

 

1. Lägesrapport om systematiskt brandskyddsarbete godkänns. 

 

§ 9 VD informerar 

 

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell informerade om hur sommaren fortlöpt. Bolaget är 

tydligt påverkat av coronaviruset. Över 250 lokalhyresgäster har sökt hyreslättnader 

varav många har fått det beviljat. Under sommaren har det vidare inkommit fler frågor 

till kundcenter än vanligt. Troligtvis på grund av att många befunnit sig hemma.    

 

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell genomförde en statusuppdatering om 

Mariabergslyftet. Allt flyter på enligt gällande tidsplan och lärdomar dras av genomförda 

etapper.  

 

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell informerade om att ett arbete pågår med att se över 

organisationen, i syfte att få till en mer effektiv och hållbar organisation. 

 

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell informerade kort om projektet Daedalus, som har 

pågått i fyra år. Projektet är snart färdigt och återflytt har påbörjats.  

 

Förvaltningschefen Fredrik Juhnell berättade om arbetet med att försöka minska klottret i 

Gamla Stan, bland annat genom vaktrondering kvällstid. En klotterinventering har gjorts 

av samtliga fastigheter, tillsammans med fastighetsföreningen, och samarbetet med 

övriga fastighetsägare i området fortlöper.  

 


